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1. Valg af dirigent 

Jonas Prip nr. 78 blev valgt som dirigent. 

2. Beretning om det forløbne år 

Formanden aflagde beretning. Godkendt uden bemærkninger. 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

Torben oplyste, at regnskabet ved en fejl er underskrevet af revisor fra forrige år (Lone Thomsen, 

nr. 76) i stedet for nyvalgte revisor Steffen Hansen (nr. 19). Steffen har på mødet tilkendegivet, at 

han ikke har nogle kommentarer til regnskabet. 

Regnskabet blev godkendt uden øvrige anmærkninger. 

4. Forslag fra bestyrelsen, herunder fastsættelse af kontingent på 500 kr. 

Bestyrelsen foreslog, at kontingent fastsættes til 500 kr. Godkendt uden bemærkninger. 

5. Forslag fra medlemmerne 

Ingen indkomne forslag. 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
- Jørn Schou-Nielsen, nr. 43 er ikke på valg 
- Torben Mølgaard nr. 10 er på valg, og er villig til genvalg 
- Jacob Thuesen nr. 74 er ikke på valg 

Torben Mølgaard nr. 10 er genvalgt. 

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 

Bo Thomsen nr. 76 og Jonas Prip nr. 78 er valgt som suppleanter til bestyrelsen. 

 

8. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant 

Steffen Hansen nr. 19 og Niels Filtenborg-Barnkop nr. 13 er valgt til revisorer. 

Niclas nr. 32 er valgt til revisorsuppleant. 

9. Eventuelt 
 

Afklaring af ejerforhold for vejene blev drøftet. Jørn har fået afklaret, at kommunen ejer vejene og 

har vedligeholdelsesforpligtelse. Det er fortsat planen, at kommunen renoverer veje og fortove. 

Nærmere tidsplan ukendt. Korrespondance med kommunen o.l. kan findes på 

grundejerforeningens hjemmeside. 
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Horsevængets vejfest 2021 planlægges afholdt igen i nogenlunde samme format som sidste år. 

Der udmeldes en dato snarest muligt. 

Muligheden for snerydning blev drøftet, men det vurderes umiddelbart, at det er for dyrt at indgå 

en fast aftale. 

Der blev opfordret til at legepladsudvalgets arbejde genoptages. Jacob nr. 74 indkalder til møde i 

løbet af juni måned. 

Det blev besluttet, at der indkøbes 1-2 nye bænke til legepladsen. Jonas nr. 78 og Jørn nr. 43 

koordinerer dette. 

Støjgener fra unge der fester på fodboldbanen blev drøftet. Det blev besluttet, at bestyrelsen 

retter en samlet henvendelse til kommunen vedr. støjgener, lys på banen uden for tidsrummet 

hvor banen anvendes og parkeringsproblemer (med kopi til formanden for idrætsforeningen). 
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